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Pan 
Sławomir Chrzanowski
Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

w odpowiedzi na interpelację w sprawie remontu budynku przychodni                     
przy ul. Karłowicza 4 wyjaśniam, że Miejski Zarząd Budynków Mieszkalnych 
zarządza 9 budynkami przychodni, które zostały przejęte od Miejskiego Zarządu 
Obiektów Służby Zdrowia w 2015 roku, w tym obiektem przy ul. Karłowicza 4. 

Przekazanie nastąpiło wraz z podpisanymi umowami na najem lokali, ale 
bez środków obrotowych. Wszystkie przejęte obiekty wymagają prac 
remontowych. Niektóre z koniecznych zadań zostały już wykonane, m.in.  
podłączenie do węzła cieplnego przychodni przy ul. Śródmiejskiej 34, a także 
rozbiórka zagrażającej bezpieczeństwu przechodniów kładki łączącej 
przychodnię przy ulicy Prymasa Stefana Wyszyńskiego 1a z osiedlem oraz 
poprawa izolacji przeciwwilgociowej tarasu tego budynku. Największych 
nakładów nadal wymagają nieruchomości położone przy ulicach: Prymasa 
Stefana Wyszyńskiego 1a, Śródmiejskiej 34, Karłowicza 4 oraz Polnej 29.
Obecnie zarządca nieruchomości ustala zakres niezbędnych prac remontowych, 
ich koszt i harmonogram w oparciu o przychody uzyskiwane z wynajmu 
poszczególnych obiektów.

O dokonanych ustaleniach i podjętych działaniach poinformuję Pana 
Radnego odrębnym pismem.

Z poważaniem

                                                                                 



 

Klub Radnych Koalicji Obywatelskiej w Kaliszu 
 

 

         

Kalisz, dn. 28 listopada 2024 roku 

Sławomir Chrzanowski 

Radny Rady Miasta Kalisza 

 

 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 
Prezydent Miasta Kalisza 

 

 

 

 

 

INTERPELACJA 

 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie remontu budynku 

przychodni na osiedlu Majków. 

 

 

Od wielu lat budynek zlokalizowany przy ul. Mieczysława Karłowicza 4 pełni funkcję 

przychodni dla mieszkańców osiedla Majków, jednak jego stan pogarsza się z każdym 

rokiem. Widoczne gołym okiem pęknięcia w konstrukcji, stan schodów oraz rampa 

podjazdowa dla wózków w mojej ocenie zagrażają bezpieczeństwu i wymagają 

natychmiastowej interwencji. Ponadto z mojej wiedzy wynika, że w tej sprawie 

interweniowała także Rada Osiedla Majków. 

 

Bardzo proszę o informacje, czy w najbliższym czasie mieszkańcy osiedla Majków 

mogą liczyć na przychylność władz miasta i doprowadzenie obiektu na użyteczności 

publicznej.  

  

 

 

 

Z wyrazami szacunku 

 

 

 


